
 

 

 

 

OBČINA SEMIČ 

OBČINSKI SVET 

Štefanov trg 9 
8333  SEMIČ 
 

 

ZAPISNIK 
 
24. redne seje Občinskega sveta Občine Semič, ki je bila v četrtek, 20. marca 2014, ob 18. uri 
v sejni sobi Kulturnega centra Semič. Sejo je vodila županja Občine Semič, ga. Polona Kambič. 
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Semič: 
g. Ivan Bukovec, g. Zvonko Butala, g. Sergej Čas, g. Tomaž Černe, g. Matija Hudak, ga. Sonja 
Klemenc Križan,  g. Anton Malenšek, g. Vili Malnarič, g. Janez Movern, g. Danilo Plut, ga. 
Damjana Simonič, g. Damir Stare in g. Peter Štukelj. 
 
Odsoten: g. Damjan Hrvat. 
 
Na seji so bili prisotni tudi: 

• ga. Mateja Kambič – direktorica občinske uprave, 

• ga. Sonja Ličen Tesari – višji svetovalec za družbene dejavnosti, 

• g. Boštjan Ogulin – višji svetovalec za komunalno, cestno in investicijsko dejavnost, 

• ga. Tatjana Hutar – svetovalec za razvoj podeželja in malo gospodarstvo, 

• ga. Mira Kambič Štukelj - svetovalec za prostorsko in stanovanjsko dejavnost, 

• ga. Beti Pintarič – računovodja, 

• ga. Renata Bukovec – zapisnikarica, 

• g. Franc Stariha – član Nadzornega odbora Občine Semič, 

• g. Andrej Mirtič, podjetje IMAP – k točki 4, 

• g. Blaž Malenšek, podjetje Espri d.o.o. – k točki 4, 

• g. Božo Vidmar – Radio Krka, 

• ga. Verica Marušič  – Televizija Novo mesto. 
 

Ad. 1) UGOTOVITEV PRISOTNOSTI, POTRDITEV DNEVNEGA REDA IN IZVOLITEV 
ZAPISNIKARJA TER OVEROVATELJEV ZAPISNIKA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je pozdravila vse navzoče in podala predlog dnevnega reda v 
razpravo. 
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 032-03/2014-4: 
Sprejme se dnevni red 24. redne seje Občinskega sveta Občine Semič: 
1. Ugotovitev prisotnosti, potrditev dnevnega reda in izvolitev zapisnikarja ter 

overovateljev zapisnika. 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 23. redne seje občinskega sveta. 
3. Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih občine. 
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4. Obravnava in sprejem Odloka o Programu opremljanja  in merilih za odmero 
komunalnega prispevka za območje Občine Semič – PRVA OBRAVNAVA. 

5. Obravnava in sprejem predloga Odloka o oskrbi s pitno vodo v Občini Semič – DRUGA 
OBRAVNAVA. 

6. Obravnava in sprejem predloga Odloka o odvajanju in čiščenju komunalne odpadne in 
padavinske vode v Občini Semič – DRUGA OBRAVNAVA. 

7. Obravnava in sprejem predloga Odloka o ravnanju s komunalnimi odpadki v Občini 
Semič – DRUGA OBRAVNAVA. 

8. Obravnava in sprejem predloga spremembe Strategije razvoja gasilstva v Občini Semič 
do leta 2019 – SKRAJŠANI POSTOPEK. 

9. Obravnava in sprejem predloga Zaključnega računa proračuna Občine Semič za leto 
2013. 

10. Letni program športa v Občini Semič za leto 2014. 
11. Letni program kulture v Občini Semič za leto 2014. 
12. Volitve in imenovanja. 
13. Pobude in vprašanja članov sveta. 
14. Razno. 

 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 032-03/2014-4 je sprejet. 
 
Izvolitev zapisnikarja ter overovateljev zapisnika: 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala naslednji sklep. 
 
Predlog sklepa št. 032-03/2014-5: 
Za zapisnikarja se predlaga ga. Renato Bukovec, za overovatelja zapisnika pa g. Tomaža 
Černeta in g. Zvonka Butalo. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA 

 
Sklep št. 032-03/2014-5 je sprejet. 
 

Ad. 2) OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 23. REDENE SEJE 

 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 032-03/2014-6: 
Sprejme se zapisnik 23. redne seje Občinskega sveta Občine Semič. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 032-03/2014-6 je sprejet. 
 

Ad. 3) POROČILO O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA IN AKTIVNOSTIH OBČINE 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je predstavila aktivnosti občine. 
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Trajnostna oskrba prebivalstva s pitno vodo in varovanje vodnih virov Bele krajine: V 
izvajanju je projektiranje višinske cone, in sicer izvedba vrtine in črpališča Brezovica, 
povezovalnega cevovoda in vodohrana Brezovica. Uporabno dovoljenje za višinski vodovod 
je že pridobljeno, v kratkem pa se pričakuje tudi uporabno dovoljenje za cevovod občinska 
meja – Nestoplja vas – VH Krč. 
Energetska sanacija šole – 2. faza: aktivnosti na projektu se že izvajajo, dela se bodo 
nadaljevala med poletnimi počitnicami in bodo zaključena do konca avgusta 2014. 
Projektna dokumentacija – kanalizacija: V zaključni fazi je projektiranje kanalizacije za ulice 
Sadinja vas, Trata in Vavpča vas ter za naselji Krupa in Moverna vas. V kratkem bo izvedena 
predstavitev krajanom. 
Rekonstrukcija dela LC odcep KC – odcep Spodnje Gorenjce:  31. 1. 2014 je bila z izvajalcem 
del, podjetjem CGP d.d., podpisana pogodba. Dela na terenu se že izvajajo in bodo v 
predvidenem roku tudi zaključena. 
Ureditev trškega središča v naselju Semič: V postopku javnega naročila je bila oddana le ena 
ponudba, ki pa je presegala zagotovljena proračunska sredstva, zato je bila zavrnjena kot 
nesprejemljiva. Z izvajalcem so bila nato izvedena pogajanja, končna cena je 626.040,87 EUR. 
Po preteku roka za pravnomočnost odločbe, v roku 10 dni, bo z izvajalcem podpisana 
pogodba. 
Nakup kombija za prevoz šolskih otrok: V kratkem bo objavljeno javno naročilo za izbiro 
dobavitelja. 
Komunalna infrastruktura ulica Pot k Lebici: V izdelavi je izvedbeni načrt ureditve ulice. Za 
april je načrtovana izvedba javnega naročila za izbiro izvajalca del. 
 
Aktivnosti v zvezi s pobudami in vprašanji članov občinskega sveta: 
Prehod za pešce na Vajdovi ulici: Prehod za pešce ni odobren, je pa izdelan izvedbeni načrt 
prometne ureditve na območju prehajanja pešcev čez cesto. Načrt predvideva postavitev 
talne signalizacije, katere namen je zmanjšanje hitrosti vozil na tem odseku. 
Ureditev ekoloških otokov v Semiču: Naročeni so betonski podstavki za zabojnike za ureditev 
treh lokacij (pri pošti, pri šoli, v Gorenjcih pri lipi). Glede otoka pri hotelu se išče sprejemljiva 
rešitev. Ostale lokacije se bodo urejale postopoma. 
 
RAZPRAVA: 
G. Ivan Bukovec je predlagal naslednje: 
- Pripraviti je potrebno skupni projekt za izvedbo kanalizacij po vaseh, kajti le s takšnim 

projektom bo možno kandidirati na razpis za pridobitev nepovratnih sredstev. 
- Prebivalcem Štefanovega trga in dela Roške ceste je potrebno predstaviti projekt 

ureditve trga in jih obvestiti, kdaj se bodo dela začela. 
- Kontejner, ki je pred občinski hišo, je potrebno umakniti. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je odgovorila, da je projektna dokumentacija za izvedbo 
kanalizacije že v zaključni fazi. Za vsa ostala naselja pa se lahko izdela skupna projektna 
dokumentacija. Projekt ureditve trgov je bil vsem lastnikom nepremičnin ob Štefanovem 
trgu in na Roški cesti že predstavljen, pridobljena pa so bila tudi njihova soglasja na projekt. 
Lahko pa se projekt še enkrat predstavi. Kontejner bo odstranjene, ko se bodo začela izvajati 
dela na trgu. 
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G. Anton Malenšek je opozoril, da pri Odloku o programu opremljanja, v grafičnem prikazu 
opremljenosti pri kanalizaciji, ni prikazanih vasi Krupa in Moverna vas, kjer se bo gradila 
kanalizacija. Zanimalo ga je tudi, ali bo ureditev trgov izvedena na ključ in, ali bo v sklopu 
gradnje izveden tudi pločnik pod taborskim obzidjem? 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je odgovorila, da bo pogodba za ureditev trgov sklenjena po 
dejanskih količinah. Pločnik pod taborskim obzidjem v tej fazi ne bo urejen, ker za to občina 
nima predvidenih sredstev. 
 
G. Sergej Čas je v imenu Odbora za družbene dejavnosti, v zvezi z ureditvijo trškega središča 
v naselju Semič, postavil naslednja vprašanja: 
- Ali je podpisana pogodba z izvajalcem del po navedeni končni ceni? 
- Ali se bo urejala tudi površina pred hotelom? 
- Kako daleč je postopek odkupa lokala v občinski hiši in kaj je z odkupom terase? 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da pogodba z izvajalcem del še ni podpisana. 
Površina pred hotelom se ureja v skladu s pogodbo, ki je bila podpisana pred odkupom 
zemljišča, v zameno za večletno uporabo zemljišča. Glede odkupa lokala je pojasnila, da bo 
naslednji teden pravnomočen sklep s katerim je sodišče dodelilo lokal občini. Po 
pravnomočnosti bo nakazana kupnina. Glede terase pa z lastnico še vedno potekajo 
pogovori glede višine cene. Terasa ni črna gradnja, ima vsa potrebna dovoljenja, le zaprtje 
terase nima ustreznih dovoljenj. 

 

Ad. 4) OBRAVNAVA IN SPREJEM ODLOKA O PROGRAMU OPREMLJANJA  IN MERILIH ZA 
ODMERO KOMUNALNEGA PRISPEVKA ZA OBMOČJE OBČINE SEMIČ – PRVA OBRAVNAVA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je k obravnavi povabila g. Blaža Malenška in g. Andreja Mirtiča, 
pripravljavca Programa opremljanja in meril za odmero komunalnega prispevka za območje 
Občine Semič. 
 
G. Blaž Malenšek je g. Antonu Malenšku pojasnil, da v Odloku o programu opremljanja in 
merili za odmero komunalnega prispevka za območje Občine Semič v pregledni karti 
obračunskega območja za kanalizacije ni naselij Krupa, Moverna vas in ostalih naselij, kjer se 
bo gradila kanalizacija, saj so v programu opremljanja lahko samo območja, kjer je 
infrastruktura že zgrajena. V postopku projektiranja kanalizacije je preveč neznank, od števila 
priključkov, do vrednosti investicije, da bi se še ne zgrajena infrastruktura lahko uvrstila v 
program opremljanja. Program opremljanja je možno, ko občina zgradi novo infrastrukturo, 
dopolniti. 
G. Malenšek je svetnikom pojasnil, da je občina dolžna, 6. mesecev po sprejemu občinskega 
prostorskega načrta, dopolniti oz. uskladiti program opremljanja. Občina je dolžna graditi 
komunalno infrastrukturo, z obračunavanjem komunalnega prispevka pa občina zagotavlja le 
del sredstev za izgradnje infrastrukture. Zavezanec za plačilo komunalnega prispevka je vsak 
investitor, ki gradi na novo in vsak lastnik objekta, kadar se območje opremi z novo 
komunalno infrastrukturo. Višina komunalnega prispevka je odvisna od velikosti objekta, 
površine parcele, dejanske opremljenosti objekta s komunalno opremo, dejavnosti v objektu 
ter stroška opremljanja na enoto parcele in enoto neto tlorisne površine objekta. Prispevek 
se obračunava za vodovodno, kanalizacijsko in cestno omrežje ter za ravnanje z odpadki. V 
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primeru, da posameznik sam gradi javno infrastrukturo, se mu vlaganja pri obračunu 
komunalnega prispevka priznajo.  V odloku so določeni tudi faktorji dejavnosti, ki so ostali 
nespremenjeni. 
V gradivu je predstavljena tudi primerjava komunalnega prispevka po posameznih variantah. 
Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj je sprejel odločitev, da je najprimernejša varianta št. 
2, kjer se stroške za kanalizacijo zniža na 300,00 EUR, na ta račun pa se povišata prispevka za 
vodovod in cesto. 
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj povedal, da se je odbor 
sestal na  dveh sejah. Za člane odbora je sprejemljiva varianta 2, saj se v tej varianti strošek 
prispevka za kanalizacijo zniža na 300,00 EUR, ostale postavke pa se nekoliko povišajo. 
Odbor je mnenja, da bodo imeli občani z izgradnjo hišnih priključkov visoke stroške, zato je 
potrebno strošek kanalizacije pri obračunu komunalnega prispevka znižati, saj je po starem 
odloku strošek previsok. Odločitev odbora ima sicer negativne posledice za območje, kjer se 
kanalizacija ne bo gradila, saj se strošek za vodovod in cesto bistveno zviša, vendar pa je pri 
tem potrebno upoštevati tudi, da vsi, ki imajo greznice ali male čistilne naprave, uporabljajo 
čistilno napravo v Semiču. 
 
Ga. Sonja Klemenc je povedala, da se ne strinja s predlogom odbora in s predlagano varianto 
št. 2. Razlog temu so sekundarni priključki, ki jih bodo nekateri občani morali graditi sami, po 
izgradnji pa jim bo občina obračunala še komunalni prispevek. Izpostavila je tudi, kaj se bo 
zgodilo v primeru, ko se bo že na obstoječi sekundarni priključek, ki so ga financirali občani in 
ni ovrednoten v programu opremljanja, priključil nov objekt, ki pri gradnji ni sodeloval. 
Takšen objekt bo po uradni dolžnosti plačal le komunalni prispevek. 
Glede gradbene parcele je v odloku opredeljeno, da je upoštevano stavbno zemljišče. 
Določeni projektanti v projektni dokumentacij zarišejo gradbeno parcelo, določeni pa je ne 
zarišejo in se cela parcela smatra za gradbeno, tudi tu bo razlika pri obračunu. 
Vprašala je tudi, zakaj so obračunski stroški pri cesti tako nizki,  kako so zidanice 
obravnavane po količniku ter, ali je možno plačati prispevek po obrokih? 
 
G. Anton Malenšek je predlagal spremembo 7. člena, in sicer, da se parcela za odmero 
komunalnega prispevka določi kot stavbišče objekta, ki se pomnoži s faktorjem 1,5. Določilo 
bi moralo biti enotno za vse. Glede 2. variante se ne strinja, da je to najboljša predlagana 
varianta, saj bodo investitorji, ki ne bodo imeli kanalizacije, plačali bistveno več prispevka. 
Obremenitev za prispevek za vodo bo na takšnih območjih previsoka. Glede vodov je 
predlagal, da se natančno določi definicija sekundarnega voda, saj v primeru, ko 10 občanov 
gradi priključek, ni več mogoče govoriti o hišnem priključku, ampak o sekundarnem vodu. 
Prav tako bi bilo pri prizidkih potrebno definirati, kaj prizidek je, ali gre za povečanje 
stanovanjske površine, ali za prizidek za potrebe gospodarskega poslopja. Enako bi bilo 
potrebno definirati tudi pomožni objekt. 
Predlagal je, da se komunalni prispevek za novogradnje obračuna po odloku. Komunalni 
prispevek, ki se obračuna po uradni dolžnosti, zaradi nove opremljenosti zemljišča z 
infrastrukturo, pa se obračuna posebej in ne po predlaganem odloku. 
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G. Ivan Bukovec je pojasnil, da občina do sedaj ni pobirala prispevka po uradni dolžnosti, saj 
nekateri občani nimajo niti za preživetje. S predlaganim odlokom se strinja, vendar predlaga, 
da se prispevek začne obračunavati postopoma. 
 
G. Zvonko Butala je opozoril, da vsak nov odlok, ki ga sprejema občinski svet, za občane 
predstavlja dodatne višje obveznosti. Upravo je pozval, da odloke pripravi na način, da za 
občane ne bodo predstavljali dodatnih višjih stroškov, ampak ostanejo v obstoječih okvirih. 
Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj pa je vprašal, zakaj niso razpravljali o variantah 3, 4 
in 5. 
 
G. Vili Malnarič je pojasnil, da je bila na prvi seji odbora izoblikovana varianta št. 2. Člani so 
izhajali iz stališča, da je za povprečno hišo, ki se bo priključevala na kanalizacijo, 300,00 EUR 
sprejemljiv strošek. Poleg komunalnega prispevka pa bo strošek izvedba hišnega priključka 
lahko 2.000,00 EUR ali tudi več. 
 
G. Peter Štukelj je pojasnil, da se bo večina občanov sedaj priključevala na kanalizacijo. Če bo 
prispevek za kanalizacijo enak, kot v sedaj veljavnem odloku, bo večina občanov bolj 
obremenjena, kot v primeru, če se upošteva varianta 2. 
 
G. Sergej Čas je v imenu Odbora za družbene dejavnosti povedal, da mora biti odlok 
pripravljen na način, da bo prispevek ugoden in najbolj ustrezen za občane. 
 
G. Blaž Malenšek je pojasnil, da je občina dolžna graditi sekundarne vode, v kolikor pa jih 
bodo gradili občani, bo občina prispevek za izgradnjo upoštevala pri obračunu komunalnega 
prispevka. So pa občani v tem primeru na slabšem, saj izgradnja voda predstavlja velik 
strošek. Hišni priključek se smatra za vod od jaška do hiše, če pa je na trasi priključenih več 
objektov ni več mogoče govoriti o hišnem priključku ampak o sekundarnem vodu. 
Glede gradbene parcele je v 7. členu odloka zapisano, da se v primeru, ko parcela objekta ni 
določena, se parcela za odmero komunalnega prispevka določi kot stavbišče objekta, ki se 
pomnoži s faktorjem 1,5. Pri novogradnjah pa se površina parcele vzame iz projekta. Dikcija  
7. člena je prepisana iz Zakona o prostorskem načrtovanju in tudi, če ne bi bila zapisana v 
odloku, jo je občina dolžna upoštevati. 
Prizidek se obravnava na način, kaj je osnovni objekt prizidka. Za prizidek se pri komunalnem 
prispevku ne upošteva parcela ampak le neto tlorisna površina prizidka. Pomožni objekt je 
lahko tudi garaža. 
Glede obračunski stroškov je občina tista, ki določi delež skupnih stroškov. Zidanice pa so po 
klasifikaciji obravnavane kot kmetijski pomožni objekt. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da objekti, ki so preveč oddaljeni od glavnih vodov, 
v prvi fazi ne bodo priključeni na javno kanalizacijo, ampak bo občina skušala sekundarni vod 
pripeljati čim bližje objektu. Predlagana 2. varianta predstavlja 10 % povišanje komunalnega 
prispevka, nekoliko pa so spremenjeni stroški znotraj komunalne opremljenosti, z razlogom, 
da se občanom, ki se bodo priključevali na kanalizacijo, maksimalno zniža stroške priključitve. 
Lahko pa občinski svet odloči, da ostane enako razmerje kot v sedaj veljavnem odloku, kar bo 
pomenilo višji strošek prispevka za kanalizacijo. Glede plačila na obroke je odgovorila, da je 
možno plačilo na 6 mesečnih obrokov. 
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Ga. Sonja Klemenc Križan je predlagala, da se varianta 2 zniža na stari odlok. 
 
G. Vili Malnarič je pojasnil, da je odbor razpravljal tudi v smeri, da se varianta 2 zniža za 10 % 
in se pride na vrednost, kot velja že sedaj. 
 
Glede na razpravo je županja, ga. Polona Kambič, g. Blaža Malenška vprašala, na kakšen 
način je možno znižati komunalni prispevek, da se pride na enako vrednost, kot velja do 
sedaj. 
 
G. Blaž Malenšek je pojasnil, da je odločitev občine oz. občinskega sveta, kako bo znižala 
komunalni prispevek. Glede na razpravo je možno varianto 2 prilagoditi tako, da prispevek za 
kanalizacijo, cesto in ravnanje z odpadki ostane nespremenjen, vodovod pa se zniža tako, da 
je končni znesek enak znesku obstoječega odloka, 1.967,00 EUR. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlog svetnikov, kot ga je povzel g. 
Blaž Malenšek, dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 007-04/2014-3: 
Potrdi se predlog Odloka o programu opremljanja in merilih za odmero komunalnega 
prispevka za območje Občine Semič v predlagani vsebini za prvo obravnavo, z naslednjo 
pripombo: 
- za izračun višine komunalnega prispevka se za osnovo vzame predlagana varianta 2 za 

kanalizacijo, cesto in ravnanje z odpadki, zniža pa se za vodovod, tako, da skupna 
višina komunalnega prispevka za gradnjo stanovanjske hiše, s površino 150 m2, na 
parceli velikosti 500 m2, znese 1.967 EUR, kar pomeni, da ostane višina komunalnega 
prispevka na ravni sedaj veljavnega odloka. 

 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 007-04/2014-3 je sprejet. 
 

Ad. 5) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O OSKRBI S PITNO VODO V OBČINI 
SEMIČ – DRUGA OBRAVNAVA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da v predpisanem času na občino niso bili vloženi 
amandmaji. Svetnikom je pojasnila, da je spremembo odloka v drugi obravnavi možno vložiti 
le amandmajsko in razpravo tudi odprla. 
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj predlagal sprejem 
predlaganega odloka. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlog odloka dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 007-01/2014-4: 
Potrdi se Odlok o oskrbi s pitno vodo v Občini Semič v predlagani vsebini za drugo 
obravnavo in se ga pošlje v objavo v Uradni list RS. 
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GLASOVANJE: 12 ZA 
 
Sklep št. 007-01/2014-4 je sprejet. 
 

Ad. 6) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O ODVAJANJU IN ČIŠČENJU 
KOMUNALNE ODPADNE IN PADAVINSKE VODE V OBČINI SEMIČ – DRUGA OBRAVNAVA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da v predpisanem času na občino niso bili vloženi 
amandmaji. Svetnikom je pojasnila, da je spremembo odloka v drugi obravnavi možno vložiti 
le amandmajsko in razpravo tudi odprla. 
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj predlagal sprejem 
predlaganega odloka. Na odboru pa so član predlagani naslednje: 
- Ob rekonstrukciji trgov v Semiču se posebej zgradi meteorna kanalizacija. 
- V Belokranjcu je potrebno objaviti opozorilo občanom glede spuščanja meteornih vod iz 

zasebnih na javne površine. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlog odloka dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 007-02/2014-4: 
Potrdi se Odlok o odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske odpadne vode v Občini 
Semič v predlagani vsebini za drugo obravnavo  in se ga pošlje v objavo v Uradni list RS. 
 
GLASOVANJE: 12 ZA 
                             1 PROTI 
 
Sklep št. 007-02/2014-4 je sprejet. 
 

Ad. 7) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O RAVNANJU S KOMUNALNIMI 
ODPADKI V OBČINI SEMIČ – DRUGA OBRAVNAVA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da v predpisanem času na občino niso bili vloženi 
amandmaji. Svetnikom je pojasnila, da je spremembo odloka v drugi obravnavi možno vložiti 
le amandmajsko in razpravo tudi odprla. 
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj predlagal sprejem 
predlaganega odloka. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlog odloka dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 007-03/2014-4: 
Potrdi se Odlok o ravnanju s komunalnimi odpadki v Občini Semič v predlagani vsebini za 
drugo obravnavo in se ga pošlje v objavo v Uradni list RS. 
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GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 007-03/2014-4 je sprejet. 
 

Ad. 8) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA SPREMEMBE STRATEGIJE RAZVOJA GASILSTVA 
V OBČINI SEMIČ DO LETA 2019 – SKRAJŠANI POSTOPEK 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je Gasilska zveza Semič predlagala spremembo 
veljavne Strategije razvoja gasilstva v Občini Semič do leta 2019 v poglavju 2, kjer je govora o 
planu nabave vozil in opreme. Besedo je predala predstavniku Gasilske zveze Semič, g. 
Tomažu Černetu. 
 
G. Tomaž Černe je pojasnil, da je PGD Semič z Upravo za zaščito in reševanje podpisal 
pogodbo za reševanje na železnici, v predoru. Gasilska enota Semič se je tako uvrstila v 
enoto posebnega pomena in s tem postala upravičena do nabave gasilskega vozila HTRV-1. V 
sedaj veljavni strategiji je zapisano, da se za PGD Semič planira nakup poveljniškega vozila 
PV-1, vendar pa sta se Gasilska zveza Semič in PGD Semič, zaradi uvrstitve enote v enoto 
posebnega pomena, dogovorili, da se gre v nakup vozila HTRV-1.  S strani Gasilske zveze 
Slovenije in Uprave za zaščito in reševanje je bilo tudi dogovorjeno, da bo vozilo 
sofinancirano v skladu s sofinanciranjem nabave novih vozil. Cenovni okvir nakupa vozil 
ostane nespremenjen in sprememba ne bremeni občinskega proračuna. 
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj predlagal sprejem 
spremembe strategije. 
 
G. Sergej Čas je v imenu Odbora za družbene dejavnosti predlagal sprejem spremembe 
strategije. 
 
G. Zvonko Butala je povedal, da je enota PGD Semič, ki je dobila status enote posebnega 
pomena, prevzela zelo pomembno in odgovorno nalogo. 
 
Županja je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 845-05/2013-10: 
Sprejem se predlog Spremembe Strategije razvoja gasilstva v Občini Semič v obdobju 2014 
– 2019 v predlagani vsebini za prvo obravnavo. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 845-05/2013-10 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 845-05/2013-11: 
Predlog Spremembe Strategije razvoja gasilstva v Občini Semič v obdobju 2014 – 2019, 
sprejet v prvi obravnavi, se prekategorizira v drugo obravnavo. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
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Sklep št. 845-05/2013-11 je sprejet. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlog spremembe strategije v drugi obravnavi dala v 
razpravo. 
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 845-05/2013-12: 
Sprejme se Sprememba Strategije razvoja gasilstva v Občini Semič v obdobju 2014 – 2019 v 
predlagani vsebini za drugo obravnavo. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 845-05/2013-13 je sprejet. 
 

Ad. 9) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ZAKLJUČNEGA RAČUNA PRORAČUNA OBČINE 
SEMIČ ZA LETO 2013 

 
Ga. Mateja Kambič je svetnikom predstavila zaključni račun proračuna Občine Semič za leto 
2013. Prihodki za leto 2013 so znašali 5.102.572,93 EUR , odhodki pa 4.967.670,72 EUR  in 
180.723,24 EUR na strani računa financiranja. V bilanci prihodkov in odhodkov je bil 
ustvarjen presežek v višini 134.902,21 EUR. V skupni bilanci prihodkov in odhodkov, računu 
finančnih terjatev in naložb ter računu financiranja pa je bil ustvarjen primanjkljaj v višini 
45.821,03 EUR. Do primanjkljaja ne bi prišlo, če bi s strani Ministrstva za kmetijstvo in okolje 
prejeli obljubljena sredstva. Poslovanje v letu 2013 je bilo uspešno, saj občina kljub 
planiranemu zadolževanju, zadolževanja ni izvedla in je ostala likvidna. 
Investicijski del proračuna je skoraj v višini 51 %. Največje investicije v proračunu so bile 
izgradnja kanalizacijskega omrežja in ČN Semič, energetska sanacija šole, izgradnja pločnika 
in javne razsvetljave na Vajdovi ulici, energetska sanacija vrtca in preplastitev ceste na 
Gradniku. 
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj predlagal sprejem 
zaključnega računa. 
 
G. Sergej Čas je v imenu Odbora za družbene dejavnosti predlagal sprejem zaključnega 
računa. 
 
Ga. Mateja Kambič je svetnikom predstavila mnenje Nadzornega odbora Občine Semič, ki 
nima zadržkov glede potrditve in sprejema poročila zaključnega računa proračuna za leto 
2013. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlog zaključnega računa proračuna 
dala na glasovanje. 
 
 



 

 

11 
 

Predlog sklepa št. 450-01/2014-5: 
Sprejme se Zaključni računa proračuna Občine Semič za leto 2013 in se ga pošlje v objavo v 
Uradni list RS. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 450-01/2014-5 je sprejet. 
 

Ad. 10) LETNI PROGRAM ŠPORTA V OBČINI SEMIČ ZA LETO 2014 

 
Ga. Sonja Ličen Tesari je svetnikom predstavila program športa za leto 2014. V proračunu je 
za programe športa predvidenih 22.100,00 EUR, za programe projekta kvalitetno preživljanje 
prostega časa mladih pa 4.750,00 EUR. V letu 2013 je bilo za programe športa namenjenih 
24.700,00 EUR, za programe projekta kvalitetno preživljanje prostega časa mladih pa 
5.000,00 EUR. Ker so se sredstva za leto 2014 nekoliko znižala, je bilo potrebno prilagoditi 
tudi vrednosti na posameznih programih, in sicer: 
1. interesna športna vzgoja predšolskih in šoloobveznih otrok 11.600,00 EUR (enaka 

vrednost kot v letu 2013), 
2. športna dejavnost otrok in mladine s posebnimi potrebami 100,00 EUR (v letu 2013 je 

bilo namenjenih 400,00 EUR, vendar sredstva že nekaj let niso bila izkoriščena), 
3. športna dejavnost študentov 700,00 EUR (v letu 2013 je bilo namenjenih 1.200,00 EUR, 

vendar sredstva niso bila porabljena v celoti), 
4. kakovostni šport 700,00 EUR (v lanskem letu 1.000,00 EUR), 
5. redna rekreativna vadba pod strokovnim vodstvom 700,00 EUR (v letu 2013 je bilo 

namenjenih 1.500,00 EUR, sredstva niso bila v celoti porabljena, ker se lahko sofinancira 
le najem prostorov in vaditelje), 

6. šport invalidov 300,00 EUR (znesek je ostal nespremenjen), 
7. rekreativne prireditve in rekreativne lige 5.000,00 EUR (znesek je ostal nespremenjen), 
8. športno rekreativne prireditve ob občinskem prazniku 1.200,00 EUR (v letu 2013 je bil 

znesek 1.500,00 EUR), 
9. izobraževanje in usposabljanje strokovnih kadrov v športu 700,00 EUR (v letu 2013 je bil 

znesek 1.000,00 EUR), 
10. delovanje športnih društev in njihovih združenj 1.100,00 EUR (v letu 2013 je bil znesek 

1.200,00 EUR), 
11. programi projekta kvalitetnega preživljanja prostega časa mladih 4.750,00 EUR ( v letu 

2013 je bil znesek 5.000,00 EUR). 
 

RAZPRAVA: 
G. Sergej Čas je v imenu Odbora za družbene dejavnosti predlagal sprejem predlaganega 
sklepa, s tem, da se pri programu projekta kvalitetnega preživljanja prostega časa mladih 
definira: 3.000,00 EUR za športno rekreativne vsebine v času počitnic in 1.750,00 EUR za 
druge mladinske programe. 
 
G. Anton Malenšek je povedal, da ga je Svet  zavoda OŠ Belokranjskega odreda Semič 
zadolžil, da svetnike seznani s problematiko konflikta interesov pri imenovanju komisije za 
dodeljevanje sredstev programa športa in s problematiko zaključne prireditve športnega 
poletja. Ko je prišlo do zamenjave člana g. Mirosavljeviča, se v smislu konflikta interesov 
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članov komisije ni nič izboljšalo, saj je bila v komisijo imenovana oseba, ki je v sorodstveni 
povezavi z odgovorno za področje športa na občini in je hkrati tudi zaposlena na šoli. Glede 
športnega poletja pa je bilo veliko očitkov na zaključni del prireditve športnega poletja, ko 
organizatorji priredijo veliko zabavo s koncertom, kjer se prodaja tudi alkohol. Svet zavoda 
zato občinskemu svetu predlaga, da prilagodi razpisne pogoje za pridobitev javnih sredstev 
na način, da se bodo podeljena javna sredstva porabila izključno za šport in ne za zabavno 
prireditev, kajti to ne predstavlja kreativnega preživljanja prostega časa mladih. 
 
G. Sergej Čas je v imenu Odbora za družbene dejavnosti povedal, da so člani obravnavali 
pobude Sveta zavoda in  oblikovali pisni odgovor, ki bo poslan na šolo. 
 
G. Zvonko Butala je povedal, da občina za mladino naredi zelo malo. Zaključna prireditev 
športnega poletja je kulturni dogodek, zato predstavlja kreativno preživljanje prostega časa 
mladih. 
 
G. Ivan Bukovec je mnenja, da bi bilo potrebno nameniti več sredstev za mladino, če bi se 
želeli postaviti ob bok Metliki in Črnomlju. Povedal je še, da se v Semiču formira kegljaška 
ekipa, ki bi za delovanje potrebovala 1.000,00 EUR letno. 
 
G. Matija Hudak je mnenja, da bi bilo potrebno nadaljevati s športnim poletjem, saj se poleti 
zbere tudi do 100 udeležencev dnevno. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlog sklepa s predlagano pripombo 
Odbora za družbene dejavnosti, da se pri programu projekta kvalitetnega preživljanja 
prostega časa mladih definira: 3.000,00 EUR za športno rekreativne vsebine v času počitnic in 
1.750,00 EUR za druge mladinske programe, dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 671-01/2014-2: 
V letu 2014 se iz proračuna Občine Semič iz postavke programi športnih društev 
sofinancira: 
- interesno športno vzgojo predšolskih in šoloobveznih otrok v znesku 11.600,00 EUR, 
- športno dejavnost otrok in mladine s posebnimi potrebami v znesku 100,00 EUR, 
- športno dejavnost študentov v znesku 700,00 EUR, 
- kakovostni šport v znesku 700,00 EUR, 
- redno rekreativno vadbo pod strokovnim vodstvom v znesku 700,00 EUR, 
- šport invalidov v znesku 300,00 EUR, 
- rekreativne prireditve in rekreativne lige v znesku 5.000,00 EUR, 
- športno rekreativne prireditve ob občinskem prazniku v znesku 1.200,00 EUR, 
- izobraževanje in usposabljanje strokovnih kadrov v športu v znesku 700,00 EUR, 
- delovanje športnih društev in njihovih združenj v znesku 1.100,00 EUR, 
- programe projekta kvalitetnega preživljanja prostega časa mladih v znesku 4.750,00 

EUR (3.000 EUR za športno rekreativne vsebine v času počitnic in 1.750 EUR za druge 
mladinske programe). 

 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 671-01/2014-2 je sprejet. 
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Ad. 11) LETNI PROGRAM KULTURE V OBČINI SEMIČ ZA LETO 2014 

 
Ga. Sonja Ličen Tesari je predstavila program kulture v letu 2014. Sredstva za kulturne 
programe društev so se v primerjavi z letom 2013 iz 21.000,00 EUR znižala na 19.950,00 EUR. 
Zniža se postavka delovanje pevskih zborov, godbe ter gledaliških in ostalih skupin za 
1.000,00 EUR in nakup opreme za 50,00 EUR. Ostale vsebine so v primerjali z letom 2013 
ostale nespremenjene. 
 
RAZPRAVA: 
G. Sergej Čas je v imenu Odbora za družbene dejavnosti predlagal sprejem programa in 
izrazil željo, da se za programe kulture nameni več sredstev. 
 
G. Ivan Bukovec, je kot član upravnega odbora KUD godba na pihala Semič povedal, da bi bilo 
potrebno za nakup opreme nameniti več sredstev, saj samo godba za nakup dveh glasbil 
potrebuje 6.000,00 EUR. Godba je pridobila na kvaliteti, zato bi bilo potrebno godbo in tudi 
pevce večkrat povabiti na občinske prireditve. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da se društvo lahko prijavi na razpis za delovanje in 
za nakup opreme, drugih sredstev občina nima. Ima pa društvo na razpolago glasbilo, ki ga 
ne uporablja in ga lahko proda. 
Županja je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 610-01/2014-2: 
V letu 2014 se iz proračuna Občine Semič iz postavke ljubiteljska kultura sofinancira: 
- redno dejavnost registriranih kulturnih društev v višini 3.000,00 EUR, 
- delovanje pevskih zborov, godbenih, gledaliških, folklornih, recitacijskih in slikarskih 

skupin v višini 13.000,00 EUR, 
- izvedbo prireditev občinskega pomena v višini 2.000,00 EUR in 
- nakup opreme v višini 1.950,00 EUR. 

 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 610-01/2014-2 je sprejet. 
 

Ad. 12) VOLITVE IN IMENOVANJA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da je bil dne 28. 2. 2014 predstavnikom strank, 
zastopanih v občinskem svetu, posredovan poziv za dostavo predlogov za člana Nadzornega 
sveta JP Komunala Črnomelj d.o.o. Do roka, 10. 3. 2014, so na občino prispeli štirje predlogi. 
Predloge je obravnavala Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja in komisiji 
predala besedo. 
 
G. Ivan Bukovec, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je 
pojasnil, da se je komisija sestala in obravnavala naslednje prispele predloge: 
- g. Aleš Malnarič, predlagatelj SNS, OO Semič, 
- g. Anton Horvat, predlagatelj DeSUS, OO Semič, 
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- g. Peter Štukelj, predlagatelj N.Si, OO Semič, 
- g. Peter Štukelj, predlagatelj Lista za napredek Občine Semič. 

 
Dvočlanska komisija je oblikovala sklep, da se za člana Nadzornega sveta imenuje Aleša 
Malnarič. Po temeljitem razmisleku pa je naknadno ugotovil, da predlagani, kljub vsem 
izkušnjam in kvalitetam, žal ne bo dorasel težavam Komunale Črnomelj, saj občina potrebuje 
člana, ki bo nenehno bedel nad delom komunale in člana, ki je z delom seznanjen že sedaj. 
Edini kandidat, ki je dorasel tej funkciji je po njegovi presoji g. Peter Štukelj. 
 
RAZPRAVA: 
G. Sergej Čas je pojasnil, da je komisija že oblikovala predlog občinskemu svetu in predlagal, 
da se o njem tudi glasuje. 
 
G. Sergej Čas je svetnikom predstavil kandidata g. Aleša Malnariča, ki ga je predlagala 
stranka SNS, Občinski odbor Semič. G. Malnarič je izrazil željo, da želi spremljati to področje, 
je neobremenjeni in pripravljen sodelovati tako z županjo, kot tudi s svetniki. Govorice, da ni 
dorasel položaju so neutemeljene, zato svetnikom predlaga, da podprejo g. Malnariča za 
člana Nadzornega sveta. 
 
G. Anton Malenšek je svetnikom predstavil kandidata g. Petra Štuklja, ki ga je predlagala 
Lista za napredek Občine Semič. Nadzorni svet pri JP Komunala Črnomelj potrebuje 
sposobnega človeka, ki se zna poglobiti v problematiko komunale, ki zna oblikovati 
konstruktivne predloge. G. Štukelj je zaposlen v gospodarstvu, je vodja proizvodnje, po 
poklicu pa je kemik. G. Malenšek je predlagal, da se o izbiri kandidata izpelje tajno 
glasovanje. 
 
G. Matija Hudak je povedal, da je stranka  DeSUS, OO Semič, predlagala kandidata g. Antona 
Horvata, ki je, glede na izkušnje, primeren kandidat za člana nadzornega sveta, saj občina 
potrebuje kandidata, ki bo zastopal njene interese. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je ob 20.15 prekinila sejo sveta za 10 min. 
 
Seja se je nadaljevala ob 20.25. 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da je v 49. členu Poslovnika Občinskega sveta 
Občine Semič zapisano, če član občinskega sveta predlaga vsebino sklepa v zvezi z vsebino 
posamezne točke dnevnega reda, je predsedujoči dolžan ta predlog sklepa dati na 
glasovanje. Prvo se opravi glasovanje o sklepu, ki je predlagan v gradivu, nato se opravi še 
glasovanje o sklepu, ki ga je predlagal svetnik na seji sveta. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je dala na glasovanje sklep, ki ga je predlagala Komisija za 
mandatna vprašanja volitve in imenovanja. 
 
Predlog sklepa št. 014-03/2014-7: 
Za člana Nadzornega sveta Javnega podjetja Komunala Črnomelj d.o.o. se za mandatno 
obdobje 2014 – 2018 imenuje Aleša Malnariča, Sela 11, Semič. 
 
GLASOVANJE: 4 ZA 
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                           8 PROTI 
 
Sklep št. 014-03/2014-7 ni sprejet. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala, da se opravi tajno glasovanje za vse predlagane 
kandidate in predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 014-03/2014-8: 
Za imenovanje člana Nadzornega sveta Javnega podjetja Komunala Črnomelj d.o.o. v 
mandatnem obdobju 2014 – 2018 se opravi tajno glasovanje z glasovnicami, na katerih so 
navedeni vsi trije prejeti predlogi. 
 

GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 014-03/2014-8 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 014-03/2014-9: 
Tajno glasovanje za imenovanje člana Nadzornega sveta Javnega podjetja Komunala 
Črnomelj d.o.o. v mandatnem obdobju 2014 – 2018 vodi in ugotavlja izide komisija v 
sestavi: 

- Polona Kambič, županja – predsedujoča seji Občinskega sveta 
- Ivan Bukovec – predsednik komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
- Sergej Čas – član komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 

Zapisnikarica je direktorica občinske uprave, Mateja Kambič. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 014-03/2014-9 je sprejet. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je ob 20.30, zaradi postopka izpeljave volitev, prekinila sejo 
sveta. Seja se je nadaljevala ob 20.35, ko je bil postopek volitev zaključen. 
 
Županja je predstavila rezultate volitev. 
Oddanih glasovnic: 13 
Veljavnih glasovnic: 13 
Rezultat: 
- g. Anton Horvat – 1 glas 
- g. Aleš Malnarič – 3 glasovi 
- g. Peter Štukelj – 9 glasov 

 
Sklep št. 014-03/2014-10: 
Za člana Nadzornega sveta Javnega podjetja Komunala d.o.o. Črnomelj v mandatnem 
obdobju 2014 – 2018 se imenuje Petra ŠTUKLJA, Drganj Dol 26, Semič. 
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Ad. 13) POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV SVETA 

 
G. Danilo Plut je vprašal, ali se ob 100 letnici prihoda železnice v Belo krajino pripravlja 
prireditev. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je odgovorila, da Belokranjski muzej skupaj z Dolenjskim 
muzejem pripravlja razstave, ki bodo na ogled na železniških postajah. Občina je imela v 
planu tudi obnovo objekta na Bajerju, vendar v letošnjem letu sredstev za obnovo ni 
predvidenih. 
 
G. Damir Stare: 
- Pri sprejemu strategije razvoja gasilstva je bilo iz proračuna namenjenih 1.000,00 za 

tabor mladih. Sedaj se je izkazalo, da v strategiji teh sredstev ni. 
- Predlaga ukinitev Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, saj se problematika 

rešuje na občini in občinskem svetu. 
- V Črmošnjicah bi bilo potrebno izdelati načrt za ureditev delavnic in parkirnih prostorov, 

saj so v kraju trije večji podjetniki, ki imajo svoje stroje sedaj parkirane v centru 
Črmošnjic. 

- Kaj se dogaja na projektu mrliška vežica Črmošnjice? 
 
Županja, ga. Polona Kambič: 
- Sredstva v višini 1.000,00 EUR,  za gasilski tabor mladih, so namenjena v strategiji 

razvoja gasilstva in jih mora razporediti Gasilska zveza Semič. 
- Glede projekta mrliške vežice Črmošnjice občina od Sklada kmetijskih zemljišč in gozdov 

RS pričakuje odgovor glede zemljišča. 
 
G. Ivan Bukovec: 
- Občina je prenesla upravljanje telovadnice Partizan, Kulturnemu centru Semič. Športno 

društvo Partizan zanima, kaj je z lastnino, ki jo je društvo vlagalo v objekt. 
- Ali je na Gačah urejeno lastništvo s podjetjem Iskra? 
- So v industrijski coni predvidene kakšne zaposlitve? 
- Predlaga ukinitev Javnega zavoda Kulturni center Semič, s pripojitvijo zavoda občini.  

Občina na tak način prihrani sredstva, ki so namenjena za plačo direktorja, ohrani pa obe 
delovni mesti. 

- Hkrati z ureditvijo Roške ceste, bi bilo potrebno urediti tudi cesto pri Štefanu. 
- Za Črmošnjiško šolo je potrebno izdelati razvojni projekt. 
- Romskega svetnika že nekaj časa ni na seje, kaj se z njim dogaja, ali na naslednjih 

volitvah sploh namerava kandidirati? 
- Objekt na Bajerju, ki je od Slovenskih železnic, mora popraviti lastnik, v nasprotnem 

primeru naj lastnik objekt odstopi občini, ki ga bo tudi ustrezno uredila. 
- 100 letnico prihoda vlaka v Belo krajino je v Semiču potrebno obeležiti s prireditvijo, na 

kateri morata nastopiti godba in folklora. 
 
Županja, ga. Polona Kambič: 
- Telovadnica Partizan je s pogodbo predana v upravljanje Kulturnemu centru Semič. Stvar 

KC-ja in društva je, kako bosta razmerje uredila med seboj. 
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- Lastništvo na Gačah je urejeno. Zemljišča in garaža sta občinska, ostali objekti pa so od 
Iskre. 

- V industrijski coni bodo nove zaposlitve v Cablex-u. 
- Glede ukinitve JZ KC Semič je bilo na eni izmed prejšnjih sej že govora. Zavod je primerna 

oblika in tudi direktor ima veliko možnosti za delo. Trenutno je v teku razpis za izbor 
direktorja zavoda. 

- Z ureditvijo Roške ceste se bo uredila tudi cesta pri Štefanu, ki je bila do sedaj zaprta. 
- Šola v Črmošnjicah je že vključena v razvojni projekt. Potrebno je počakati na ustrezen 

razpis. 
- Odločitev o kandidaturi na lokalnih volitvah za romskega svetnika je stvar posameznika. 
- Belokranjski muzej se bo pozvalo, da dostavi program obeležitve 100-letnice prihoda 

železnice v Belo krajino. 
 

Ad. 14) RAZNO 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnikom predstavila rezultate projekta Zlati kamen. Občina 
je bila med 211. občinami prepoznana kot 6. najbolj razvojno prodorna občina v Sloveniji in 
kot 1. v regiji JV Slovenija. Po kazalnikih aktivnosti je Semič na prvem mestu v Sloveniji. 
Priznanje za 6. mesto je osebno prevzela 13. 3. 2014, na Konferenci Zlati kamen 2014, v 
Austria Trend Hotelu v Ljubljani. 
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Seja je bila zaključena ob 20.45. 
 
 
 
 
 
ZAPISALA:       ŽUPANJA: 
 
Renata Bukovec      Polona Kambič 
 
________________________    _________________________ 
 
 
 
 
 
 

OVEROVATELJA: 
 

Tomaž Černe 
 
 

_________________________ 
 
 

Zvonko Butala 
 
 

_________________________ 
 


